






Motion från Vindeln/Lycksele avseende älgjakt är tillstyrkt av distrikt styrelsen. I 
debatten framfördes oro för minskade möjligheter till jaktprov och småviltsjakt om 
brunstuppehåll tas bort, men även att dagens situation med dålig måluppfyllelse i 
älgjakten behöver åtgärdas, och besvärlig vinterjakt minimeras. Stämman beslöt 
att tillstyrka motionen och sända den till förbundsstämman. 
Motion från Umeåavdelning avseende viltstängsel är tillstyrkt av distrikt styrelsen 
med tillägg att viltstängsel behöver omfatta E12/Botniabanan från Holmsund samt 
delsträckor efter Vindelvägen från Västerslätt. Stämman beslöt att tillstyrka 
motionen med styrelsens tillägg. 

§21. Av styrelsen till årsstämman hänskjutna frågor.

Inga frågor 

§22. Övrig information.

Informerade Solveig Larsson om aktuella frågor inom jakt och viltvård samt om 
information till forskare om jägares syn på varg vid internationellt 
forskningsseminarium. 

§23. Stämmans avslutning.

Avslutades stämman med avtackning av mångårig ledamot Assar Nilsson av 
distriktsordförande Anders Stenmark. 


